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SPRAWOZDANIE Z DZIAŁłr,XOŚC I ZARZĄDU OSIEDLA
,,DZIEDZICE" ZA OKRES MIJAJĄCEJ KADENCJI

Kończąca się kadencja obejmuje okres od29.06.2015 r. do 28.06.2019 r.

W tym czasie Zarząd pracował w następującym składzie: Bolek Leszek -
Przewodniczący ( do 02.06.2018 r.), Pindel Stanisław - wiceprzewodniczący,

Kowalska Barbara - sekretarz orazczłonkowie: Dudziak Jacek i Kulesza Dawid.

W związku znagłą śmiercią Przewodniczącego Leszka Bolka zaistniała

koniecmo sc ptzeptowadzenia przedwczesnych wyborów na wakuj ące

stanowisko. Przedmiotowe wybory przeprowadzono w dniu 27.06.2018 r., a ich

e fektem był o p o wi erzenie funkcj i przewo dn i cząc e go doty chczas owemu

zastępcy. Od tej pory Zarząd dziaŁał w 4 osobowym składzie, a rolę zastępcy

przewodniczącego pełnił Dawid Kulesza. W okresie sprawozdawcrym odbyĘ
się 24 zebraniaZarządu w tym 2 w terenie.

w czasie mijającej kadencji załatwiono m.in. następujące sprawy:

- kazdego roku partycypowano w kosztach organizacji gminnych obchodów
Dnia Dziecka pod nazwą,,Zapaleńcy" (kwota I 5OO zł),

- kazdego roku organizowano dla dzieci osiedla,,Mikołajki" (kwota 5 500 zł),

- każdego roku organizowano spotkania integracyjne starszych mieszkańców, a
osoby chore i niedołęzne odwiędzano w ich domach zpaczkami
świątecznymi (kwota 5 600 zł); od2019 r. włączono się w organizację
Pikniku Strazackiego licząc , że będzie to oferta dla mieszkańców średniego
pokolenia (kwota 1900 zł),

- kazdego r_9ku dofinansowywano działalność tutejszej OSP (kwota 7 0O0 zł),

- wspierano działalność Teatru Movimento (kwota i 000 zł),ktory w zamian za
wsp arc i e czy nnie rlc z_e s tn 

i 
c zył,w or ganizacji,,Mi kołaj e k'',



- PartYcYPowano w kosztach budowy chodnika przy ul. Legionow _ etap II i III
(kwota po 5 000 zł),

- wsParto finansowo remont nawierzchni ul. Grabowiec (kwota 1000 zł),

- dofinansowano projekt i realizację modernizacjiul. Karłowicza (kwota 4 000
Zł),

- sfinansowano budowę oŚwietleniaprzy ui. Wierzbowej bocznej(kwota 3 000
zł),

- zręaltzowano CZySzCZenie przepustów i kanalizacji w ul. Legionów, Leśnej i
Astrów (kwota 5 000 zł),

- zrealizowano wYcinkę niezbędnego drzewostanu przy ul. Legionów po stronie
wschodniej i zachodniej,

- wsParto finansowo działania zmierzające do wykonania zbiornika retencyjnego
i przepompowni w rejonie ul. Weneckiej,

- sfinansowano projekt oświetleniaprzy ul. ochodzkiej bocznej i podjęto
działania zmier zaj ąc e do r ealizacji prze dmi otowe go proj ektu.

przedstawione przedsięwzięcia nie wyczerpują całkowicie tematu

działalnosci Zarządu na przestrzeni mrjającej kadencji aczkolwiek nalezą do
tYch najbardziej istotnych. Reasumuj ąc należy stwierdzić , że Zarząd skupiał się
na realizacji uchwał Ogólnych Zebran Mieszkańców i podejmow aniu dziŃań
zmierzających do poprawy sy.tuacji w przypadkach zgłaszanychprzez
mieszkańcórł,.

W tYm miejscu jeszcze raz należy podkreślić zasługi i zaangażowanie w
działalnosc zarządu pana Leszka Bolka, ktory przęz7 latpełnił funkcję

Przewodniczącego i z wielką ofiarnością poświęcał swój czas i zapałdla dobra
lokalnej, dziedzickiej społeczności. Słowa podziękowania kieruję równiez w
stronę pozostałych członkow zarządu, którzy takżę mają swoj udział w
r e aIizacji zadań W szcze gó l n i onyc h wc z e śn i ej .

PRZEWODNtCZĄCY',ffi


